
Pytania do Prezydenta Janusza Kubickiego

1. Dlaczego  wszystkie  remonty  drogowe  odbywają  się  w
jednym roku?

2. Dlaczego  miasto  musi  dopłacić  ok.  4  mln  zł  do  Trasy
Aglomeracyjnej  i  jaki  ma  to  związek  z  odnowieniem linii
kredytowej na 20 mln zł?

3. Dlaczego  przedłużenie  prac  (30  październik)  na  Trasie
Aglomeracyjnej  jest  idealnie  wpisane  w  koniec  kampanii
wyborczej?

4. Dlaczego  miasto  nie  kontroluje  inwestycji  na  Trasie
Aglomeracyjnej?  Skargi  dotyczą  głównie  braku
pracowników i ślimaczego tempa prac.

5. Dlaczego  przy  wyjeździe  z  placu  budowy  Trasy
Aglomeracyjnej  jest  pasy  wyrwy,  który  jest  niebezpieczny
dla  aut  i  spowalnia  ruch?  Wystarczy  zasypać  pas  wyrwy
zwykłym żwirem.

6. Czy  miasto  zakończyło  pracę  na  środkowym  odcinku  ul.
Zjednoczenia?  Prace  w  tym  rejonie  dodatkowo  potęgują
paraliż komunikacyjny.

7. Czy miasto zminimalizuje utrudnienia komunikacyjne przy
ul.  Sikorskiego  w  związku  z  budową  kładki  pieszo-
rowerowej?

8. Czy  Prezydent  przeprosi  mieszkańców  i  kierowców  za
spowodowania chaosu komunikacyjnego?

9. Czy  Prezydent  przeprosi  mieszkańców  i  kierowców  za
przygotowanie wszystkich remontów w roku wyborczym?


